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Zápis z 31. zasedání Akademického senátu 

konaného 20. 1. 2021 od 14.00 hodin online v místnosti programu MS Teams 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, Fecske Peter, dr. Hošťálková 
Anna, Jan Tomáš, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim,  
dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, Mišík Jakub, Reguli Adam,  
doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, dr. Šnejdrová Eva, Vlachová 
Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh 
Jaroslav, prof. Solich Petr, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, dr. Kostřiba Jan, Mgr. Matějka Lukáš, dr. Matouš Petr,  
dr. Župčanová Jana 
 
Omluveni: Mgr. Jakubec Pavel, doc. Malý Josef, Bc. Ocelková Anna 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení zápisu z per rollam hlasování 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 
6. Informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 
7. Projednání Návrhu dílčí novely Jednacího řádu Vědecké rady Farmaceutické 

fakulty UK 
8. Různé 
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1. Zahájení 
 
31. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně AS FaF UK PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D.,  
v 14.05 hodin. Přivítala vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. Skrutátory byli určeni 
a tichým souhlasem schváleni místopředsedkyně AS FaF UK Eliška Voříšková a senátor 
Tomáš Jan. Následně předsedkyně senátu dr. Kudláčková všem účastníkům zasedání 
připomenula předem zaslané informace k průběhu zasedání AS FaF v platformě MS Teams  
a poprosila o jejich dodržování. Sdělila také, že opět bude hlasování o usneseních probíhat 
pomocí programu MS Forms, senátoři obdrží odkaz pro hlasování v chatu. Nakonec 
předsedkyně dr. Kudláčková jmenovitě vyzvala všechny senátory, aby potvrdili svou účast  
na online zasedání. Akademický senát FaF UK byl usnášeníschopný pro projednání všech 
bodů programu. Průběh zasedání zapsala sekretářka senátu Renáta Zdanovcová. 
 
 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s předstihem obdrželi program 31. zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými 
materiály. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty ke změně, nikdo 
ze senátorů nepožádal o doplnění programu, proto dr. Kudláčková vyzvala senátory 
k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 31. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Schválení zápisu z per rollam hlasování 
 
Ve dnech 4. 1. – 11. 1. 2021 proběhlo per rollam hlasování, o kterém byl vytvořen zápis, 
který senátoři obdrželi. 
 
Znění zápisu: Zápis z per rollam hlasování ve věci vyjádření souhlasu AS FaF UK s uzavřením 
Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 2. 8. 2018 mezi společností  
Bogle Architects s.r.o. a Univerzitou Karlovou v Praze. 
 
Námitky a připomínky k tomuto zápisu nebyly vzneseny, předsedkyně AS FaF dr. Kudláčková 
vyzvala senátory k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci vyjádření souhlasu AS FaF UK 
s uzavřením Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo uzavřené dne 2. 8. 2018 mezi společností  
Bogle Architects s.r.o. a Univerzitou Karlovou v Praze. 
 
Jmenný seznam hlasujících senátorů a zápis z hlasování per rollam bude uložen v archivu  
AS FaF UK. 
 
 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 
V úvodu svého vystoupení prof. Šimůnek popřál senátorům vše nejlepší do nového roku 
2021. 
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• COVID – v současné době se stabilizoval počet pozitivních pracovníků fakulty  
a studentů. 

• Z důvodu epidemiologické situace, v které se nyní nacházíme (4. až 5. stupeň PES), 
jsou promoce 15. a 19. 2. 2021 zrušeny, náhradní termíny nejsou prozatím vypsány. 
Rovněž jsou ze stejného důvodu zrušeny další významné akce. 

• Zkouškové období (ak. rok 2020/2021, zimní semestr) – od 18. 1. – 21. 2. 2021, 
zkoušení studentů probíhá ve stejném režimu. 

• Zjištění zájmu o očkování proti COVID-19 – probíhá jednání mezi vedením  
FaF a ředitelem Fakultní nemocnice v Hradci Králové prof. Paličkou o možnosti 
přednostního očkování zaměstnanců fakulty a PGS; toto je podmíněno mimo jiné  
dostatečným množstvím vakcíny. 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 
– pozemek již vlastní Univerzita Karlova, došlo k převodu v katastru nemovitostí 
– probíhá řízení územního rozhodnutí 
– ve fázi příprav se nachází žádost o dotaci na MŠMT na centrální budovu 

děkanátu, čeká se na podmínky dotace na celkovou budovu kampusu, je velká 
naděje, že kofinancování operačního programu J. A. Komenský  
(OP JAK) by nebylo 15 %, jak bylo původně avizováno, ale pouze 5 % 

 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Novela Studijního a zkušebního řádu UK – účinnost od 1. 1. 2021 (výuka i zkoušení 
může probíhat distančně). 

• Novela Rigorózního řádu UK – účinnost od 1. 1. 2021 (rigorózní řízení může probíhat 
distančně). 

• Prezenční zkoušení může probíhat do maximálně 10 lidí v místnosti  
(1 zkoušející + 9 studentů). 

• Účast na individuální konzultaci – 1 student, 1 akademický pracovník. Prozatím platí 
do 31. 3. 2021. 

• Letní semestr (ak. rok 2020/2021) – přednášky budou probíhat distančně, praktická 
cvičení v menších skupinách pak prezenčně. 

• Hodnocení výuky studenty za ak. rok 2019/2020 – anketa proběhla distanční formou, 
hodnocení se zúčastnilo celkem 356 studentů, to je méně respondentů než 
v minulých letech, slovní hodnocení bylo předáno vedoucím kateder, Akademickému 
senátu (předsedkyni AS FaF UK dr. Kudláčkové a předsedovi Studijní komise  
AS FaF UK doc. Kučerovi), číselné hodnocení bylo zpracováno tento týden a bude 
podkladem pro odměny pro pedagogickou činnost. 

• Opatření děkana č. 7/2019 – Postup při vypisování termínů a přihlašování  
ke kontrole studia (zkouškám, zápočtům), 15. 12. 2020 obdrželi zkoušející informační 
mail o dodržování vypisování termínů v souladu s OD. V lednu byla provedena 
kontrola vypisování termínů zkoušek, kdy bylo zjištěno, že ne všechny termíny byly 
vypsány v souladu se zmiňovaným OD. Byl znovu rozeslán upomínkový dopis 
vyučujícím, aby si v budoucnosti na dodržování OD dávali pozor.  

• Přijímací řízení pro ak. rok 2021/2022 – bude nutné změnit pravidla pro přijetí  
ke studiu, jelikož na Slovensku bylo prodlouženo pololetí na středních školách do 
konce března a žadatelé o přijetí na základě prospěchu by byli znevýhodnění. 

• Fakultní koordinátor – z RUK zaslán požadavek o nominaci na pozici fakultního 
koordinátora, který by měl koordinovat zajištění kvality vzdělávací činnosti.  
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Dotazy do diskuze:  
O slovo se přihlásila místopředsedkyně senátu E. Voříšková, která poděkovala prof. Štaudovi 
za rozeslání Opatření děkana č. 7/2019 vyučujícím a za snahu situaci ohledně vypisování 
termínů řešit. 
Zmínila, že tímto dojde i do budoucna k lepší komunikaci mezi studentem a vyučujícím, 
odstraní se tak případná nedorozumění mezi oběma stranami. 
Prof. Štaud poděkoval místopředsedkyni Voříškové a sdělil, že doufal, že si vyučující osvojí 
vypisování termínů dříve. Přes provedené kontroly a upozornění v současné době stále 
k chybám dochází, ne vždy je vypisování termínů v souladu s Opatřením děkana č. 7/2019  
ze strany vyučujícího dodrženo. Studentský sbor AS FaF byl vyzván k pravidelnému 
připomínání rozesílání OD vyučujícím. 
Dr. Matouš se vyjádřil k vypisování termínů a doporučuje, aby vyučující prošli školením. 
Návody dle jeho názoru nejsou dostačující. 
Dále položil dotaz, zda by nemohl být vysvětlen způsob vydávání diplomů po rigorózním 
řízení. Uvedl konkrétní případ, kdy kolegyně dle jeho slov čeká na uznání diplomu z roku 
2019/2020. Doposud neví, kdy diplom obdrží. Nadále má informaci, že řada studentů čeká 
na vydání diplomu z minulého a předminulého roku. 
Prof. Štaud: Co se týče předávání rigorózních diplomů, dosud nezaznamenal ze strany 
studentů žádnou stížnost. Situaci ověří a informace sdělí. 
Do diskuze se přihlásil senátor dr. Babica, který podotknul, že není důvod, proč  
by se student měl obávat oslovit vyučujícího a upozornit ho na případnou chybu. Vyučující 
se snaží vyjít studentům maximálně vstříc, komunikovat s nimi a jsou ochotni přijímat 
námitky či případné připomínky. Je přesvědčen, že stejného názoru jsou i kolegové 
z katedry. 
Na vystoupení dr. Babici navázal senátor doc. Krátký, který s tvrzením dr. Babici souhlasil  
a následně položil dotaz směřující k vystoupení E. Voříškové, jestli zná nějaký konkrétní 
případ, kdy se student obával z důvodu negativní reakce oslovit AP nebo ho upozornit  
na jeho případnou chybu? 
Místopředsedkyně senátu Voříšková reagovala na dotaz doc. Krátkého a uvedla mimo jiné  
i svoji zkušenost s negativními reakcemi ze strany vyučujících, aniž by připomenutí bylo 
myšleno jako výtka, tak k tomu vyučující zaujal negativní postoj. E. Voříšková jako 
zástupkyně za studentský sbor AS FaF bude na facebookových stránkách Studentské komory 
Akademického senátu FaF UK v HK na studenty apelovat, aby neměli obavy oslovit 
zkoušejícího, popřípadě mu sdělit svůj názor. 
Prof. Štaud na závěr sdělil, že případ uvedený dr. Matoušem konzultoval na Studijním 
oddělení. Sdělil, že absolventi mají informaci, že ti, kteří promovali si mohou diplom 
vyzvednout a všichni, kteří se ozvali diplom obdrželi. Ing. Navrátilová dále sdělila, že některé 
diplomy jsou na RUK, ale probíhá jednání o jejich vrácení na fakultu. Prof. Štaud vyzval  
dr. Matouše, aby poškozený/á kontaktoval/a Ing. Navrátilovou, nebo dr. Doovou, se kterou 
by měl problém vyřešit. 
Dr. Matouš sdělil, že dotyčná nečekala rok na diplom, ale na řízení a zároveň dostala 
informaci, že se neví, kdy budou hotové diplomy.  
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /Zdravotnická bioanalytika, Laboratorní diagnostika  
ve zdravotnictví, Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, Pharmacy/ 
Zahraniční výuka: 

• Organizace výuky – obdržení žádostí zahraničních studentů o prodloužení 
zkouškového období, proběhla diskuze se závěrem, že zkouškové období a začátek 
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letního semestru se nebude měnit, probíhat bude dle současného harmonogramu, 
případné prodloužení zkouškového období bude nastaveno dle aktuální covidové 
situace. Na základě podnětu proběhl apel, aby vyučující byli vstřícnější v případě 
vážných důvodů při nedostavení se studenta ke zkoušce (např. karanténa), a byla 
adresována prosba o větší ochotu vypisovat náhradní termíny, a to i během 
semestru. 

• Hodnocení výuky (zahraniční studenti, studenti LDZ) – přestože byli studenti vyzváni 
prof. Nachtigalem, aby se hodnocení výuky zúčastnili, účast na hodnocení výuky byla 
velmi nízká, z Laboratorní diagnostiky ve zdravotnictví hodnotilo výuku velmi málo 
studentů a pouze 1 zahraniční student. 

 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Doktorské studium – může probíhat pouze praktická výuka doktorandů na fakultě 
(práce na disertační práci), dílčí zkoušky a státní doktorské zkoušky mohou probíhat 
distančně, v případě vyloučení veřejnosti musí být proveden audiovizuální záznam 
s pětiletou dobou uchování. 
Věda a výzkum: 

• Vnitřní hodnocení tvůrčí činnosti na UK – závěrečné hodnocení podle nové vnitřní 
metodiky UK obdrželo již 11 fakult UK, ostatní fakulty, mezi které patří i FaF, obdrží 
závěrečné hodnocení za období 2014–2018 koncem týdne. Hodnocení by mělo přímo 
ovlivnit výši prostředků v letošním roce, které přijdou do PROGRESu.  

• Program PROGRES nahradí od roku 2022 nový jednotný farmaceutický program 
s názvem Cooperatio, v současné době probíhají intenzivní jednání o jeho podobě. 

• Program PROGRES – byly schváleny 3 žádosti o finanční podporu PostDoc. 

• 11. ročník Postgraduální a Postdoktorandské vědecké konference FaF UK – proběhne 
online 27. a 28. 1. 2021, program konference je sestaven. 

• Cena primátora města za studentskou tvůrčí práci – fakultou byl zaslán návrh  

na nominaci PharmDr. Martiny Hákové, Ph.D. z Katedry analytické chemie. 

 
Dotaz a odpověď: 
Doc. Kučera položil dotaz k doktorským zkouškám, respektive ke státnicím. Pokud probíhají 
státní zkoušky do 10 osob a je-li vyloučena veřejnost, musí se zkouška nahrávat.  
Co je míněno slovem „vyloučená“ veřejnost? 
Proděkan doc. Roh na dotaz odpověděl, že pokud je osobně přítomno maximálně 10 osob 
(vč. zkoušeného a komise) a pro další zájemce je průběh přenášen on-line, pak není potřeba 
průběh nahrávat. V jiných případech je průběh státnic nutné zaznamenat. 
Doc. Kučera: Pokud by nastala situace, že by byl přítomen zkoušený a komise a nedostane  
se na někoho, kdo se přijde podívat, musíme tedy zpřístupnit online? 
Doc. Roh: Ano. 
 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 
Oblast vnějších vztahů: 

• Návrh ambasadorů vědy pro Centrum investic, rozvoje a inovací (CIRI) – doc. Fialová  
a prof. Pávek. 

• Den otevřených dveří – v sobotu 9. 1. 2021 proběhl další online Den otevřených 
dveří (DOD) spojený s Jednodenní juniorskou Univerzitou Karlovou (JJUK). Další 
termín DOD a JJUK 3. 2. 2021 bude primárně určen uchazečům ze Slovenska. Vedení 
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fakulty děkuje doc. Hronkovi, Ing. Markovi a Martině Krejčové za úspěšnou realizaci 
akce. 

• Congroo Fair 2020 – ve dnech 14. 1. – 3. 2. 2021 se bude konat online veletrh škol, 
kterého se bude účastnit také Univerzita Karlova. Jednotlivé fakulty budou 
představeny formou živých streamů nebo předtočených videí (účast hradí UK). Naše 
fakulta bude představena 26. 1. 2021 formou předtočených vstupů a propagačním 
videem v celkové délce 1 hodiny. 

• 22. 12. 2021 se konalo pravidelné jednání farmaceutických fakult (Hradec Králové  
a Brno) a Zentivy, jednání proběhlo online formou.  

• Den Zentivy – se bude konat na FaF 17. 3. 2021 v režimu online. Přednášet bude  
doc. Bendová z PřF UK. Na programu bude již dvakrát odložená přednáška na téma 
Světelného smogu.  

• Industriální farmacie – byly navrženy termíny pro online výuku předmětu a to 15.  
a 16. 4. 2021. Schůzky se zúčastnili i zástupci studentských spolků obou fakult  
a diskutovali o termínu nadnárodního kola Studentské vědecké konference. 

• Farmaceutická fakulta se ve spolupráci s Českou lékárnickou komorou, Mladými 
lékárníky a Českou farmaceutickou společností ČLS JEP zapojí do projektu „Tvorba 
dispenzačního optima“ pro vybraná léčiva, zároveň využije již vytvořené materiály 
pro pregraduální výuku. 
Oblast mezinárodních vztahů: 

• Epidemická situace je monitorována Zahraničním odborem UK na Sharepointu RUK, 
který poskytuje aktuální informace a odkazy na webové stránky jednotlivých států. 

• Nabídka stipendií v česko-francouzském programu Barrande Fellowship – stipendia 
umožní vybraným studentům DSP výzkumný pobyt ve Francii pod vedením 
francouzského školitele. Doktorandi se mohou hlásit na 2 druhy mobilit.  
a) Doktorské studium pod dvojím vedením (co-tutelle) – celkem 15 měsíců po dobu 
tří let. 
b) Krátkodobý pobyt (1 až 3 měsíce). Termín pro podání žádostí je 26. února 2021. 
(zveřejněno na intranetu 5. 1. 2021). 

• Univerzita Karlova (UK) obnovila smlouvy o spolupráci s University of Melbourne. 
Jedná se o Memorandum of Understanding a Student Exchange Agreement. Obě 
smlouvy jsou prodlouženy o 5 let. 

 
Dotaz a odpověď: 
Dr. Kudláčková položila dotaz týkající se vzniku materiálů v rámci projektu „Tvorba 
dispenzačního optima“. 
Prof. Doležal sdělil, že před ¾ rokem přišli Mladí lékárníci s iniciativou zlepšení 
dispenzačního optima. Proběhl dotazník mezi provozovateli všech lékáren, ze kterého 
vyplynulo, že farmaceutická péče není ve všech lékárnách na dostatečné úrovni. Mladí 
lékárníci se snaží ve spolupráci s oběma fakultami, aby končící studenti měli k dispozici 
vzorová dispenzační optima. 
 
prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• Reorganizace vedení agendy grantů a projektů – od 1. 1. 2021 přešly určité typy 
grantů, to znamená, ty, které jsou výše než institucionální mimo UK (AZV MZČR, GA 
ČR a další) z gesce Vědeckého oddělení pod OSREP. 

• Evropské projekty – koncem ledna 2021 končí půlroční monitorovací období,  
u 3 dochází k vyplňování výkazů a k přípravě podkladů pro monitorovací zprávy. 
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• ERDF II – OP VVV – celofakultní projekt, realizován nákup posledního přístroje  
a poslední dodávky do projektu ERDF II, z tohoto projektu bylo rozděleno katedrám 
cca 10 mil. Kč, a to na nákup investičních nebo neinvestičních prostředků směrem 
k výuce. 

• Program START – probíhá příprava podkladů pro doložení účasti na vzdělávacích 
seminářích, které se musí předložit na rektorát UK do konce ledna 2021, současně 
probíhá hodnocení projektů rektorátní komisí. 

• Strategický záměr Univerzity Karlovy na období 2021–2025 – kolegium rektora UK 
schválilo 14. 12. 2020 Strategický záměr UK na toto období, fakulty byly pověřeny 
zpracovat svůj vlastní strategický záměr. Farmaceutická fakulta musí do 30. 6. 2021 
zpracovat vlastní strategický záměr. 

 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Záměr nákupu pozemků v Zámostí – záměr byl schválen kolegiem děkana koncem 
roku 2020, vlastníky pozemků jsou soukromé osoby, v současné době se s nimi jedná 
o odkupu, odhadovaná kupní cena pozemků je cca 2 000 Kč/m2. 

• S účinností od 1. 1. 2021 se mění zásady zadávání veřejných zakázek – změna  
se dotýká všech veřejných zadavatelů a všech veřejných zakázek bez ohledu na jejich 
předpokládanou hodnotu, tj. i veřejných zakázek malého rozsahu. Jedná se o tzv. 
odpovědné zadávání, kdy zadavatel je povinen dodržovat zásady sociálně 
odpovědného zadávání, zohledňovat dopady plnění veřejné zakázky na životní 
prostředí apod. Postup musí být řádně odůvodněn. K tomuto probíhají nyní 
semináře, konkrétní informace budou včas předány široké fakultní veřejnosti. 

• Projekt BEZPETEK – pro projekt byla schválena od Evropské unie dotace, do škol  
po celé České republice bude nainstalováno celkem 120 filtračních zařízení Filtramac, 
filtrační zařízení bude nainstalováno i na naši fakultu, a to do prostoru kantýny. 

• Dne 14. 12. 2020 proběhla na FaF UK kontrola BOZP za přítomnosti zástupce 
Vysokoškolského odborového svazu UK. Zpráva o kontrole byla bez nálezu, 
předkládá ke zjištěným poznatkům pouze některá doporučení.  

 
Dotazy a odpovědi: 
Doc. Kučera se dotázal, zda jsou k veřejným zakázkám v tuto chvíli další informace. 
Ing. Vlčková odpověděla, že zatím nejsou. V rámci RUK – odboru veřejných zakázek je v tuto 
chvíli ujasňováno, co bude požadováno od AP, kteří budou zakázky vypisovat – půjde  
o zdůvodnění proč oslovujeme konkrétní firmy. Je vůle vypracovat jednoduchou šablonu, 
pro zjednodušení procesu. 
Doc. Kučera vznesl podnět ohledně vyplňování tiskopisů pro daně, zda by bylo možné mít 
kvůli vysokému podílu postdoc zaměstnanců nemluvících plynně česky i anglickou mutaci 
těchto dokumentů.  
Ing. Vlčková sdělila, že zajistí vytvoření dokumentů a poděkovala za připomínku. 
Dr. Kudláčková se zeptala, o jaké šlo podněty ohledně BOZP? 
Ing. Vlčková sdělila, že mezi nejdůležitější podněty patří doporučení, aby místnosti, kde jsou 
umístěny lékárničky, byly řádně označeny. Dále aby byli proškoleni pracovníci z první 
pomoci. 
 
Sdělené informace jsou aktuální ke dni konání 31. zasedání AS FaF UK.  
Předsedající dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za vystoupení a za sdělení užitečných 
informací. Rovněž vyslovila poděkování děkanu fakulty prof. Šimůnkovi, proděkanům  
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a tajemnici fakulty Ing. Vlčkové za vyslovená přání do nového roku 2021. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková předala slovo senátoru P. Fecskemu, který seznámil 
senátory, vedení fakulty a hosty s návrhem na realizaci projektu pod názvem „Společná 
kolárna pro studenty FaF a LF HK UK před kolejemi Na Kotli“. Senátor Fecske svým 
vystoupením poukázal na déletrvající a dosud neřešený problém s parkováním kol studentů 
obou fakult před kolejemi Na Kotli. Dochází k odcizení kol nebo jejich částí (zadní kola, 
přední kola, sedátka atd.). V prezentaci senátor představil precizně vypracované možné 
řešení situace, předložil finanční porovnání cenových nabídek 2 firem, VELOPA (jednoduchý 
typ stojanů s přístřešky Minivit, poschoďové stojany s přístřešky Techflat) a KPSVAR 
Kovovýroba (jednoduchý typ stojanů s přístřešky). S projektem na schůzce seznámil  
i primátora města Hradce Králové, ze schůzky ale nevzešel ze strany města definitivní závěr. 
Nápad senátora je podpořen řadou studentů obou fakult, jejichž shromážděné názory  
a souhlasná vyjádření byly dodatečně zaslány a spolu s prezentací budou uloženy v archivu 
AS FaF UK. O další vývoj projektu se bude AS FaF UK dále zajímat a podporovat. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od Petera Fecskeho. 
 
 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 
 
Předsedající dr. Kudláčková udělila slovo zástupcům fakulty v AS UK. 
 
senátorka Eliška Voříšková /členka Legislativní, Studijní a Petiční komise AS UK/: 

• Legislativní komise AS UK – komise se sešla v úterý 19. 1. 2021 a projednávala novelu 
Jednacího řádu AS FaF UK a zaujala k novele kladné stanovisko s výhradou LTO.  
Dle legislativního procesu bude novela JŘ AS FaF postoupena ke schválení  
na lednovém zasedání AS UK. Platnost JŘ AS FaF UK by tak měla být od 1. 2. 2021. 

 
senátor Tomáš Jan /předseda Petiční komise, člen Ekonomické a Studijní komise AS UK/: 

• Rada vysokých škol (RVŠ) – 16. 12. 2020 proběhla na zasedání AS FaF UK volba 
zástupce Farmaceutické fakulty do sněmu RVŠ. Zástupcem FaF UK na funkční období 
2021–2023 byl senátory zvolen 

doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D. 
Výsledek tajného hlasování v AS UK: hlasovalo celkem 45 senátorů z 67 členů: 

pro 41 
proti 2 
zdržel/a se 2 

 

• Sociální stipendium – každý měsíc bude univerzitou přispíváno sociálně slabším 
studentům částkou 500 Kč na stravování v menzách UK. 

• Bude se schvalovat nové opatření rektora UK ohledně pomoci v akutních tíživých 
situacích, kdy student bude moci získat až 100 000 Kč/rok. Metodika bude taková, že 
vyplněnou žádost student předloží děkanovi/děkance příslušné fakulty, následně  
se žádost předloží na Rektorát UK k posouzení a případnému schválení. 
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• Ekonomická komise AS UK – komise se sešla v úterý 19. 1. 2021, na které se řešil 
princip tvorby fondu „Mikuláš“, jeho současný význam. Na programu bylo i čerpání 
prostředků z fondu „Mikuláš“. Aktuální informace jsou takové, že by byla 
preferována podoba tzv. univerzitní banky. 

 
Předsedkyně dr. Kudláčková vyzvala přítomné k diskuzi. Do diskuze se nikdo nepřihlásil,  
a tak předsedající poděkovala senátorům za sdělení informací z AS UK a komisí AS UK.  
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
6. Informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 
 
Dr. Kudláčková udělila slovo předsedovi volební komise pro řádné volby do komory 
akademických pracovníků Akademického senátu (KAPAS) pro funkční období  
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 PharmDr. Petru Matoušovi, Ph.D., který poděkoval všem členům 
volební komise za hladký průběh 2. kola voleb. Konstatoval, že volby proběhly dle regulí. 
 
Složení volební komise: 
PharmDr. Petr Matouš, Ph.D., předseda volební komise 
Tomáš Jan 
Ing. Stanislav Klik, Ph.D. 
PharmDr. Marta Kučerová, Ph.D. 
Jakub Mišík 
 
Účast 69,34 % oprávněných voličů ze 137 voličů. 
Odevzdáno bylo 95 hlasovacích lístků, z toho 95 platných hlasovacích lístků. 
 
V souladu s Volebním řádem AS FaF v Hradci Králové byli do AS FaF v Hradci Králové  
pro volební období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 zvoleni tito akademičtí pracovníci: 
 
Kučera Radim, doc. PharmDr. Ph.D.  67 hlasů 
Babica Jan, PharmDr. Ph.D.  58 hlasů 
Malý Josef, doc. PharmDr. Ph.D.  52 hlasů 
Kudláčková Zděnka, PhDr. Ph.D.  50 hlasů 
Červený Lukáš, doc. PharmDr. Ph.D.  46 hlasů 
Bárta Pavel, Mgr. Ph.D.  39 hlasů 
Zimčík Petr, prof. PharmDr. Ph.D.  39 hlasů 
Krátký Martin, doc. PharmDr. Mgr. Ph.D.  38 hlasů 
Vraníková Barbora, PharmDr. Ph.D.  38 hlasů 
Hošťálková Anna, PharmDr. Ph.D.  38 hlasů 
Boušová Iva, doc. PharmDr. Ph.D.  33 hlasů 
Šatínský Dalibor, doc. RNDr. Ph.D.  31 hlasů 
Macháček Miloslav, RNDr. Ph.D.  29 hlasů 
Siatka Tomáš, doc. PharmDr. CSc.  27 hlasů 
 
Dle čl. 6 odst. 11 byli náhradníky do AS FaF v Hradci Králové zvoleni: 
Vokřál Ivan, PharmDr. Ph.D.  28 hlasů 
Kastner Petr, PharmDr. Ph.D.     28 hlasů 
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Sklenářová Hana, doc. PharmDr. Ph.D.   26 hlasů 
Pour Milan, prof. RNDr. Ph.D.    24 hlasů 
Kovařík Miroslav, PharmDr. Ph.D.    24 hlasů 
Jirkovský Eduard, PharmDr. Ph.D.    24 hlasů 
Šnejdrová Eva, PharmDr. Ph.D.    23 hlasů 
Jáč Pavel, PharmDr. Ph.D.     22 hlasů 
Miletín Miroslav, doc. PharmDr. Ph.D.   22 hlasů 
Chocholouš Petr, doc. PharmDr. Ph.D.   21 hlasů 
Lochman Lukáš, PharmDr. Ph.D.    21 hlasů 
Demuth Jiří, PharmDr. Ph.D.     17 hlasů 
Zitko Jan, doc. PharmDr. Ph.D.    16 hlasů 
Matoušková Petra, doc. Ing. Ph.D.    13 hlasů 
 
Předseda volební komise pro KAPAS dr. Matouš poděkoval všem členům volební komise, 
dále také dr. Koulovi ze Správního oddělení a Mgr. Maňáskovi z rektorátu, kteří umožnili 
hladký průběh elektronických voleb. Dále dr. Matouš pogratuloval všem senátorům  
ke zvolení a popřál jim hodně síly a dobrého rozhodování v AS FaF během jejich volebního 
období. 
 
Předsedkyně AS FaF UK poděkovala všem, kteří se na hladkém průběhu voleb podíleli,  
za technické zajištění jmenovitě RNDr. Koulovi ze Správního oddělení a Mgr. Maňáskovi 
(RUK). Poděkování vzešlo i z úst děkana fakulty prof. Šimůnka. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. 
 
 
7. Projednání Návrhu dílčí novely Jednacího řádu Vědecké rady Farmaceutické fakulty UK 

 
Předkladatel návrhu dílčí novely Jednacího řádu Vědecké rady Farmaceutické fakulty UK  
– děkan FaF prof. Šimůnek. 
 
Legislativní komise AS FaF zaujala kladné stanovisko k předložené novele Jednacího řádu 
Vědecké rady Farmaceutické fakulty UK ve znění s legislativně-technickou poznámkou. 
Legislativně-technickou poznámku přijal děkan fakulty prof. Šimůnek za svou. 
Jelikož nebyla vznesena žádná námitka, na výzvu předsedkyně senátu bylo přistoupeno 
k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil dílčí novelu Jednacího řádu Vědecké rady FaF UK. 
 
 
8. Různé 
 

• Schválení zápisu z 30. zasedání AS FaF UK ze dne 16. 12. 2020. 
Hlasování: 18-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 30. zasedání AS FaF UK konaného dne 16. 12. 2020. 
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• Výjezdní zasedání AS FaF UK – mimofakultní zasedání AS FaF UK bude naplánováno 
dle vývoje covidové situace v daném období. Již během samotného zasedání byly 
sděleny návrhy (místo konání zasedání, předběžný program atd.). 
 

• Volební 1. zasedání nově zvoleného AS FaF UK proběhne 3. února 2021 prezenčně 
v posluchárně C, a to za striktního dodržení hygienických podmínek a pravidel. 
 

• Předsedkyně AS FaF UK dr. Kudláčková oznámila, že ona ani místopředseda senátu  
doc. Radim Kučera do předsednictva AS FaF UK pro funkční období  
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 již nebudou kandidovat. Následně vyzvala znovuzvolené 
senátory k zasílání návrhů na kandidáty na pozice předsedy a místopředsedů AS FaF 
pro nadcházející funkční období. Příprava volebních lístků před zasedáním celý 
průběh urychlí. 

Prof. Šimůnek po oznámení požádal předsedkyni senátu a místopředsedu senátu  
ať svá rozhodnutí ještě zváží. 

 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast na online zasedání AS FaF UK. 
 
31. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní AS FaF UK dr. Kudláčkovou ukončeno  
v 16.25 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 
 
 
 
Ověřili:  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 
  PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
  Eliška Voříšková 
 
 
 
V Hradci Králové 25. ledna 2021.  
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 31. zasedání AS FaF UK dne 20. ledna 2020 

 
Usnesení 31-1: AS FaF UK schválil program 31. zasedání AS FaF UK. 
 
Usnesení 31-2: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci vyjádření 

souhlasu AS FaF UK s uzavřením Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo 
uzavřené dne 2. 8. 2018 mezi společností Bogle Architects s. r. o. a 
Univerzitou Karlovou v Praze. 

 
Usnesení 31-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 

Usnesení 31-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
Usnesení 31-5: AS FaF UK vzal na vědomí informace od Petera Fecskeho. 
 
Usnesení 31-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace o řádných volbách do AS FaF UK 

pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. 
 
Usnesení 31-7: AS FaF UK schválil dílčí novelu Jednacího řádu Vědecké rady FaF UK. 
 
Usnesení 31-8: AS FaF UK schválil zápis z 30. zasedání AS FaF konaného dne  

16. 12. 2020. 
 
Usnesení 31-9: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 


